
1) Valg af dirigent 

2) Formandens beretning  

a. Spørgsmål til hvor og hvem repræsenterer koordinationsudvalg. Udvalget og mere info 

kommer på hjemmesiden. 

b. Supplerende info til fremmødte omkring skiltningen på Skarrevvej v/Claus Madsen som er 

repræsenteret i det fælles koordinationsudvalg. 

 

3) Regnskab 

a.  Regnskab gennemgået 

b. Krolf. Der var kommet penge ind men for sent så det vil fremgå af regnskab for 2019. 

 

4) Valg til bestyrelsen – På valg var 

Christian Rasmussen som blev genvalgt 

Ingrid Christiansen & Jenny Schmidt ønskede ikke at genopstille. Steffen Brandt & Anna 

Larsen blev valgt ind.  

Suppleant:  

Marie Bjerrum (Modtog genvalg) 

 

Revisor. Andreas Jensen,  

 

Revisor suppleant:  

Steen Thygesen 

 

5) Kontigent: Bestyrelsen foreslog uændret som blev vedtaget. 

 

 

6) Indkomne forslag: 

- Forslag om skilt med hund i snor. Arbejdes der videre med. 

- Fardæmpende foranstaltninger for at sænke hastigheden i Skarrev. Var allerede taget op i 

koordinationsudvalget. 

 

7) Eventuelt 

a. Loppemarked i Skarrev d. 28 juli kl. 10-15. Deltagere kan tilmelde sig ved Anne Marie. 

b. Affald. Der opfordres til at sommerhusejere benytter deres egne skraldespande og ikke de 

offentlige ved stranden. 

c. Forslag om parkering forbudt ved badebroen da der i spidsbelastninger kan være svært at 

komme til.  Tages op i koordinationsudvalg. 

d. Skarrev.com input sagnes godt eller skidt. 

e. Forslag eller opfordring til om der evt. skulle gadelys på udvalgte strækninger. 

Mvh 

BESTYRELSEN 

HUSK. På www.skarrev.com under foreninger findes de seneste referater, samt opslag og referater fra 

øvrige foreninger i Skarrev. 

GENERALFORSAMLING i SKARREV SOMMERHUSFORENING 

d. 29 maj 2019 i Borgerhuset Rødekro 

  

http://www.skarrev.com/


Beretning 29. maj 2019 på generalforsamling  

i Borgerhuset i Rødekro kl. 19.30 

i Sommerhusforeningen. 

 

Ja så er der jo gået endnu et år siden vi sidst var her til generalforsamling. Og hvilket år, kan nogen af jer 

huske en så varm og god sommer, Jeg håber at vi igen i år kan få en sådan. 

 

Indbrud. 

Vi har dog igen i år måtte opleve at der har været indbrud i en del sommerhuse og nogle har mistet 

bådmotorer. Det er ret træls at vi ikke kan have ting i fred her i vores område, men dog er det ikke  nogen 

trøst så er det et problem der er i alle sommerhusområder, mere og mindre. 

 

Vi kan dog imødegå nogle af disse indbrud ved at vi ser os om hvem der kører i vores område  og noterer os 

nummerpladen stopper op for at hilse på at forstå jeg har set dig. Det er Nabohjælp 

 

Broer. 

Vore 3 broer er alle tinglyste og godkendte så det er på plads så vi har ikke mere problemer med 

Kommunen vedrørende dette. Broerne er Badebro øst, store Badebro Midt og Fiske bro vest. 

Broerne bliver flittig brugt så det må siges at være en god investering. 

Det ser ud til at Kommunen har oppet sig og slår græsset i begge ender af stranden, så lad os håbe at det 

fortsætter, og hvis ikke må vi efter dem. 

 

Ophalersted 

Der har været et par henvendelser vedrørende ophalerstedet med manglende rydning af sand og tang, men 

da vi er frivillige alle så må det være i orden at når man skal bruge dette så må man også selv give en hånd 

med ved oprydning. 

 

Diget. 

Diget ved den store badebro og ophalerstedet er hævet grundet højvande, det er for at beskytte husene 

der ligger langs med Skarrevvej samt Kommunens pumpestation. Kommunen har leveret materialerne og 

de er lagt ud med frivillig arbejdskraft, det siger vi tak for. 

 

Aktiviteter 

Krolf og petanquebanen bliver brug, så det er et godt aktiv vi har der, trambolinen på Campingpladsen er vi 

også en del af så den må også benyttes af vore medlemmer. 



 

Loppemarked i Skarrev  

Søndag den 28. juli kl. 10 - 15  

 

Borde/bænke 

Vore borde/bænkesæt er blevet malet af KIS  (Aabenraa kommunes interne servicekorps) og det er vi 

glade for, så stor tak til dem, vi håber at dette samarbejde  kan fortsætte. 

 

Skiltning. 

Vi er stadig i dialog med Kommunen om skiltningen på Gl. Skarrevvej,  skiltet mod vest er nu flyttet og 

kortet ned så der igen er fri adgang til stranden. 

 

Udvalg. 

Der er sidste år i forbindelse med den skiltesagen oprettet et koorodinationsudvalg bestående af 

Formanden for skarrev grundejerforening Peter Jakob Jakobsen (Skarkær/Rodbjerg) Bestyrelsesmedlem i 

Skovskifte Grundejerforening Claus Madsen og formanden for Skovskifte sommerhusforening Christian 

Rasmussen Dette udvalg varetager alle henvendelser til Kommunen fremover så der ikke kommer ønsker 

/opfordringer fra hvermand i området, dette tiltag er gjort for at forhindre en lignende sag fremover, så har 

i ønsker fremover så kontakt en af os og vi arbejder videre med sagen. 

 

Tak. 

Sluttelig vil jeg gerne sige tak til mine bestyrelseskolleger for godt samarbejde og til jer der kommer med 

gode input til aktiviteter. Og her vil jeg gerne opfordre til at komme med flere gode ideer der kan 

promovere vores område og gøre det attraktiv at være hernede, vi har et utrolig flot sted og lad os alle 

være med til at passe på det.  

 

På bestyrelsens vegne 

Christian Rasmussen 

 


